
Ajuntament de Castelló

Acta de la Junta Municipal del Districte Oest

Núm. d'acta: 37

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 1 d’abril de 2019

Hora inici/fi: 19:00 h/20:00 h

Lloc: Pl. Llacunes de Ruidera, s/n “Mas Blau”

Membr  e  s as  s  istents:  

Sra. Verònica Ruiz Escrig
Sr. José Luis López Ibáñez
Sr. Carlos Feliu Mingarro
Sr. Casto Moya Macías
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sr. Vicente Gonell Mulet
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sra. Esther Franch Gimeno

M  embr  e  s a  b  sents:   

Sr. David Aguilar Ferrer
Sr. Fernando Vilar Moreno
Sr. Enric Clemente Laguarda

Presidenta (Compromís)
Vicepresident (PSOE)
Regidor (P Popular)
Veí (Alcaldia)
AV El Saboner
AV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AV Pda. Benadresa
AV La Choquera 
AV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AMPA CEIP Jaume I

Veí (CS e M)
Veí (Alcaldia)
Vocal (Compromís)

EXCUSA A  B  S  È  NCIA (*)  

Secret  à  ri  a  :  
Sra. Inmaculada Arnau Picazo

La presidenta declara oberta la sessió i passa a tractar l'ordre del dia establit:

1. APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA JUNTA DEL DISTRICTE OEST CELEBRADA EL 25
DE FEBRER DE 2019

S'aprova  l'acta  de  la  Junta  del  Districte  Oest  celebrada  el  25  de febrer  de  2019,  per
unanimitat dels membres de la Junta.

2. RESOLUCIÓ DE PROPOSTES
La presidenta dona compte dels tràmits i  de les distintes solucions que s'han dut a terme
segons les propostes i suggeriments exposats pels membres de la Junta, i la secretària de
la Junta llig els informes de cada negociat.



3. PRECS I PREGUNTES

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AV el Saboner, reitera la queixa a la brigada de
neteja sobre la recollida dels contenidors de reciclatge de l'avinguda de l’Alcora ja que han
comprovat  que el  camió de recollida,  passa de llarg i  arreplega altres contenidors que
estan prop i algun que es deixen sense arreplegar. També fan extensible aquesta queixa
altres associacions del Districte, les quals presenten fotografies de la zona. Comunica que
han reparat les voreres a l’avinguda de l’Alcora, núm. 109 i núm. 59, però falta la vorera
que està al  costat de la Mútua,  amb desperfectes després de la retirada dels senyals.
Sol·licita informació sobre la petició que es va fer el 05/12/2018 per SMC amb incidència
núm. 1815781 en què sol·licitaven la retirada de la tanca de publicitat de les obres del “Mas
Blau” ubicada a la plaça Llacunes de Ruidera, de la qual el 31 de gener es va rebre un
correu amb el text següent: “Ha sigut rebutjada. Revisada la zona no es localitza la tanca
que ha sigut retirada”, quan encara està la tanca a la plaça. També comenta que al carril
bici de l'avinguda Enrique Gimeno, en l’encreuament amb el carrer La Figuera, encara que
ho hagen senyalitzat, falta visibilitat per als vehicles que no veuen el ciclista fins que no
estan damunt. Finalment expressa l'agraïment al Negociat de Transport i Mobilitat Urbana,
al cap de Mobilitat i al regidor delegat, pel servei de les línies d'autobús nocturn durant les
festes de la Magdalena, igual que les altres associacions del Districte.

El Sr. Pedro Bermúdez, representant de l'AV Gpo. Reyes i Ctra. L'Alcora, exposa que a la
plaça de l'Era, al jardí i a la vorera hi ha un rastell de dos centímetres que és un perill per
als veïns que són majors, ja que poden entropessar-hi. Sol·licita que arreglen la zona que
hi  ha  al  voltant  d'un  arbre  d’aquesta plaça  ja  que  les  arrels  estan  alçant  tot  l'asfalt.
Comunica que a la parada d'autobús ubicada a la carretera de l’Alcora, cantó amb quadra
Mercader  (urbanització  La  Devesa),  falta  col·locar  l'horari  dels  autobusos  en  la
marquesina.

La Sra. Esther, representant de l'AMPA CEIP Jaume I, pregunta per l'obres de conversió
en zona de vianants de la zona del col·legi. Pregunta per la situació de la tanca del solar de
la plaça Mar Egeu. Demana l’ampliació dels panells informatius a les parades d'autobusos.

El Sr. Pascual Barreda, representant de l'AV Ctra. Borriol, Grup Roser i adjacents, sol·licita
la col·locació, en l'encreuament del carrer Costa Rica amb el camí Collet, d'una placa de
direcció obligatòria i la instal·lació de panells reflectors en els fanals i pals de telefonia al
camí  Collet.  Comunica l'existència de rates  al solar situat  davant de la porta d’El Corte
Inglés, ja que quan reguen el jardí del costat, ixen a beure. Sol·licita l'anul·lació de la zona
de càrrega i descàrrega de la plaça Donoso Cortés ja que no s'utilitza des que van tancar
els comerços que hi havia en eixe tram.

Finalment la presidenta proposa la data de la pròxima Junta per al dilluns dia 6 de maig, la
qual és aprovada per unanimitat dels membres la Junta.

I com que no hi ha més assumptes a tractar,  a les vint hores s'alça la sessió,  de la qual
s’estén aquesta acta, que firmen la presidenta i la secretària de la Junta, en el lloc i la data
al principi expressats.
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